
                   ΑΔΑ: ΒΛΛΘΩΗ3-4ΔΧ 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ      

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ  
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ       

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
  Από το πρακτικό της 15ης/2013  συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

 Αρ. αποφάσεως : 261 

 

Θέμα «Διαγραφή οφειλών κατά του Δήμου λόγω παραγραφής τους.» 
 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 14
η
 του μήνα Οκτωβρίου του έτους 2013 

ημέρα της εβδομάδας  Δευτέρα  και ώρα 19:00, συνήλθε σε Τακτική  Συνεδρίαση το Δημοτικό 

Συμβούλιο κατόπιν της με αριθ. πρωτ 36657/10-10-2013 του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως της 

πλειοψήφησα Συμβούλου του επιτυχόντα Συνδυασμού, που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις 10-10-

2013 και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα  άρθρα 64 και 74του Ν. 3852/2010  και δημοσιεύτηκε στο 

Δημοτικό Κατάστημα. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τρία 

(33) μελών βρέθηκαν παρόντα  είκοσι επτά  (27) μέλη ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 
1 Ε.Καμπόλη  10. Δ.Χαντζή-Πανταζοπούλου     19. Ι. Θεοτοκάς    28.Μ.Σελέκος 

2 Α. Λυμπέρης 11. Η. Περιμένης  Απών   20. Σ. Αλέπης  29. Β. Παντελάρος  

3. Ι. Κέντρης 12. Δ. Δούμουρα      21.Δ. Τσατσαμπάς  30.Ε. Γκούσκου 

Απούσα  

4 Ε. Τοκατλίδη 13. Α.Βουρλούμης 22. Α. Μποζίκας Απών 31. Κ.Βορέας 

5. Φ. Θεοδωρακόπουλος 

Απών     

14. Λ. Γιαννακόπουλος       23.Κ. Φουρλής 32. Θ. Σπηλιώπουλος. 

6. Σ. Μπαλοδήμας     15. Κ. Αδαμοπούλου    24.Α. Μπούτση    33. Κ. Φωτεινάκης  

7 Α. Θεοφίλης 16. Α. Πασπαλιάρης Απών 25.Μ. Γιαννάκος   

8. Π. Καραβίτης 17 Φ. Μαραβέλιας    26.Α. Πανόπουλος  

9. Ε. Λιάπης Απών 18. Ν. Παναγιωτάτος    2 Σ. Βαρυτιμιάδης  

Κατά τη διάρκεια της συζήτησης της υπ’αριθμ. 243 απόφασης, απεχώρησαν οι  Δημοτικοί  Σύμβουλοι 

κ. κ. Κ. Φουρλής , Μ. Γιαννακός & Α. Πανόπουλος, οι οποίοι  δεν έλαβαν μέρος στην λήψη αυτής και 

των πέραν αυτής αποφάσεων. Επίσης, κατά τη διάρκεια της υπ’αριθμ. 245 απόφασης, απεχώρησε ο 

Δημοτικός  Σύμβουλος κ. Ι. Κέντρης, ο οποίος  δεν έλαβε μέρος στην λήψη αυτής και των πέραν 

αυτής αποφάσεων. Εν συνεχεία, κατά τη διάρκεια της υπ’αριθμ. 248 απόφασης, απεχώρησε ο 

Δημοτικός Σύμβουλος κ. Α. Βουρλούμης, ο οποίος δεν έλαβε μέρος στην λήψη αυτής και των πέραν 

αυτής αποφάσεων. Επιπροσθέτως, κατά τη διάρκεια της υπ’αριθμ. 257 απόφασης, απεχώρησε η 

Δημοτική Σύμβουλος κ. Α. Μπούτση, η οποία δεν έλαβε μέρος στην λήψη αυτής και των πέραν αυτής 
αποφάσεων.  

Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην Συνεδρίαση. 

 



 

Ο Αντιδήμαρχος  Οικονομικής Διοίκησης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης, κος Θεοφίλης Α., 

εισηγούμενος το θέμα είπε τα εξής:  

 

Με τις διατάξεις του άρθρου 90 Ν. 2362/95 (ΦΕΚ 247/27.11.1995 τεύχος Α') 

«Οποιαδήποτε απαίτηση κατά του Δημοσίου παραγράφεται μετά πενταετία, εφόσον από άλλη 

γενική ή ειδική διάταξη δεν ορίζεται βραχύτερος χρόνος παραγραφής αυτής». 

Οι σχετικές απαιτήσεις κατά του Δήμου, όπως αναλυτικότερα αναφέρονται στην παρ 1 του 

ανωτέρω άρθρου, έχουν παραγραφεί  λόγω παρέλευσης πενταετίας, όπως αναλυτικά 

αναγράφονται στην επισυναπτόμενη κατάσταση, εκτός από τη καταγραφή του τιμολογίου 229/16-

09-2019, το οποίο είχε εξοφληθεί και εκ παραδρομής είχε καταγραφεί στη λίστα απογράφης του 

Δ.Ο.Χ.Π.Ν.Α. 

 

Η κατάσταση έχει ως εξής: 

 

ΗΜΕΡ/ΝΙΑ     

ΑΡ. 

ΤΙΜ ΠΡΟΜΗΘΕΥΤΕΣ 

 

ΠΟΣΑ 

8/11/2000 77 ΠΡΑΠΑΣ Ν. ΓΕΩΡΓΙΟΣ 173,15 

17/9/2001 1036 ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΑΚΗΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 242,41 

1/8/2002 74748 ΘΕΟΔΩΡΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΠΕΛΟ ΠΙΔΑΣ ΑΕ 81,4 

3/6/2004 1781 ΜΑΥΡΑΚΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 672,6 

17/6/2004 1791 ΜΑΥΡΑΚΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 259,6 

18/6/2004 1792 ΜΑΥΡΑΚΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 590 

5/7/2006 241 ΓΕΩΡΓΙΟΠΟΥΛΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 833 

20/11/2006 4778 ΕΘΝΙΚΟ ΙΔΡΥΜΑ ΕΡΕΥΝΩΝ 2.142,00 

1/10/2007 1202 ΤΕΧΝΟΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΗ-ΦΡΑΓΚΕΔΑΚΗΣ-ΚΛΕΦΤΟΓΙΑΝΝΗΣ 48,55 

1/11/2007 1218 ΤΕΧΝΟΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΗ-ΦΡΑΓΚΕΔΑΚΗΣ-ΚΛΕΦΤΟΓΙΑΝΝΗΣ 48,55 

1/12/2007 1236 ΤΕΧΝΟΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΗ-ΦΡΑΓΚΕΔΑΚΗΣ-ΚΛΕΦΤΟΓΙΑΝΝΗΣ 48,55 

13/12/2007 473 ΔΟΥΒΙΤΣΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ & ΣΙΑ Ε.Ε. 218,27 

16/10/2009 229 ΓΕΩΡΓΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ & ΣΙΑ ΕΕ 21 

   ΣΥΝΟΛΟ:    
5.379,08 € 

 

 

Έχοντας υπόψη τα ανωτέρω, καθώς και τη σύμφωνη γνώμη της Δικηγόρου του Δήμου κας. 

Πετροπούλου Αικατερίνης, παρακαλούμε όπως το Δημοτικό Συμβούλιο λάβει σχετική απόφαση 

για διαγραφή των παραπάνω οφειλών προκειμένου να μην συνεχίσει να υφίσταται αυτή η 

πλασματική διαφορά με τους παραπάνω προμηθευτές. 

 

Ο Αντιδήμαρχος Οικονομικής Διοίκησης & 

 Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης 

      Θεοφίλης Απόστολος 

 

 

Στη συνέχεια, η Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να αποφασίσουν 

σχετικά. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε την εισήγηση του Αντιδημάρχου, συζήτησε 

διεξοδικά το θέμα, για το οποίο και διατυπώθηκαν οι απόψεις των Δημοτικών Συμβούλων, όπως 



αναλυτικότερα αναγράφονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά. 

Στη διάρκεια της συζήτησης ο Επικεφαλής της Δημοτικής Παράταξης «Πρώτα το 

Χαϊδάρι», κ. Τσατσαμπάς Δ., δήλωσε ότι καταψηφίζουν το θέμα. Επίσης, ο Επικεφαλής της 

Δημοτικής Παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση», κ. Σελέκος Μ., δήλωσε ότι καταψηφίζουν το θέμα. 

Επιπροσθέτως, ο Επικεφαλής της Δημοτικής Παράταξης «Πολίτες σε Δράση – Οικολόγοι 

Πράσινοι», κ. Σπηλιόπουλος Θ., δήλωσε ότι καταψηφίζουν το θέμα. 

  

 

Συνεπώς, μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης το Δημοτικό Συμβούλιο   

  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ   

πλειοψηφικά (14) υπέρ (7) κατά 

 

Εγκρίνει τη διαγραφή των παραπάνω οφειλών κατά του Δήμου μας, όπως αναλυτικά  

αναφέρονται στον πίνακα της εισήγησης. 

 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

           Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ      ΤΑ ΜΕΛΗ 

                      (Υπογραφή)             (Υπογραφή)          (Υπογραφές) 

 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι 15-10-2013 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

ΜΑΡΑΒΕΛΙΑΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ 
 


